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Írásbeli választ igényl ő kérdés

dr. Kövér László,
az Országgyű lés elnöke részér e
BUDAPEST

Tisztelt Elnök Úr !
Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994. (IX. 30.) Ogy. Határozat 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani Németh Lászlóné (Nemzeti Fejlesztési Minisztérium) Miniszter Asszonynak a
következő címmel :

Milyen (pl. uniós?, és kb. mekkora forrásokból lehetne a kimondottan balesetveszélyes _
Jászszentlászló - Móricgát közötti közútszakaszt miel őbb (kb. mikor?) felújítani ?

A kérdésem aktualitását adja az a szomorú esemény, miszerint 2012 . 06 . 16-án hajnalban egy 20
éves móricgáti férfi és egy 35 éves, szintén móricgáti n ő veszítette életét Jászszentlászló é s
Móricgát között motorral/robogóval közlekedve, amikor az egyikük a kerékpárútba belógó faágak
miatt áttért a szemközti sávba .
Az alapvető probléma valószínűleg az lehetett, hogy a Jászszentlászlót Móricgáttal összeköt ő
borzalmas állapotban lév ő (keskeny és gidres-gödrös, hepehupás), és ezért önmagában
balesetveszélyes közút helyett a motorosok a kerékpár utat választották .
A jelzett útszakasz felújítása évek óta napirenden van . Kétségtelen, hogy mindeközben —a
jelenleginél gyakorlatilag semmivel nem jobb gazdasági körülmények között — kormányzati és _
uniós források felhasználásával, az érintett önkormányzatok összefogásával sikerült megépíteni a
Móricgát — Bugac közötti útszakaszt, több évvel ezelő tt jelentős mértékben felújítani, kiszélesíten i
— akkoriban a mostani Móricgát — Jászszentlászló közötti útszakaszhoz csaknem 100 %-ba n
hasonló leromlott állapotban lévő — Jászszentlászló — Szank összekötő útszakaszt, és nem utolsó
sorban kiépíteni a fentebb említett kerékpár utat mintegy 300 millió Ft uniós és állam i

,finanszírozásból Bugac és Jászszentlászló között .

Mindezek alapján kérem szíves szakmai véleményét és segítségét az érintett közútszakasz miel őbbi
rekonstrukciójának megvalósításában, elsősorban a biztonságos közlekedés megvalósítása és a
potenciális balesetek elkerülése érdekében .

Válaszát és és segítségét el őre is köszönöm !

Kiskunfélegyháza, 2012 . 06 . 18 .
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